



SUN Bucks သည် မိသားစုများအား ၎င်းတို့၏ ကျောင်းနေအရွယ် ကလေးများအတွက် နွေရာသီအတွင်း အစားအသောက်များ ဝယ်ယူရာတွင် အကူအညီပေးသည့် ပရိုဂရမ်အသစ်တစ်ခု ဖြစ်သည်။ မိသားစုများသည် နွေရာသီအတွင်း စားသောက်ကုန်များ ဝယ်ယူရန် သတ်မှတ်ချက်ပြည့်မီသော ကလေးတစ်ဦးစီအတွက် \$120 ရရှိပါမည်။ SUN Bucks ကို ရယူထားသော ကလေးများသည် အခြားသော နွေရာသီ အစားအသောက် ပရိုဂရမ်များတွင်လည်း ပါဝင်နိုင်ဆဲဖြစ်သည်။ SUN Bucks ကို လက်ခံရရှိခြင်းသည် ကလေးများ သို့မဟုတ် မိသားစုများ၏ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးအခြေအနေအပေါ် ထိခိုက်မှုရှိမည်မဟုတ်ပါ။

SUN Bucks က မည်သို့ အလုပ်လုပ်သနည်း။

Indiana တွင် SUN Bucks ကို EBT ကတ်ထဲသို့ ထည့်သွင်းမည်ဖြစ်ပြီး သင့်အိမ်အရောက် စာတိုက်မှတစ်ဆင့် ပေးပို့ပါမည်။ သတ်မှတ်ချက်ပြည့်မီပါက သင်သည် SUN Bucks အကျိုးခံစားခွင့်များကို ကုန်စုံဆိုင်များ၊ လယ်ယာထွက်ကုန်ဈေးများနှင့် SNAP EBT အကျိုးခံစားခွင့်များကို လက်ခံသည့် အခြားနေရာများတွင် သစ်သီးများ၊ ဟင်းသီးဟင်းရွက်များ၊ အသား၊ အစေ့အဆန်များနှင့် နို့ထွက်ပစ္စည်းများကဲ့သို့ အစားအစာများကို ဝယ်ယူရန် အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။ SUN Bucks သည် သင့်ကလေးများ ကြီးထွားဖွံ့ဖြိုးစေရေးအတွက် အထောက်အကူပြုနိုင်သည့် သင့်အတွက် အဆင်ပြေသော နည်းလမ်းတစ်ခုဖြစ်သည်။

ကျွန်ုပ်၏ ကလေးသည် သတ်မှတ်ချက်ပြည့်မီပါသလား။

အောက်ပါအခြေအနေများနှင့် ကိုက်ညီပါက သင့်ကလေးသည် SUN Bucks အတွက် သတ်မှတ်ချက်ပြည့်မီပါသည်-
သင့်အိမ်ထောင်စုသည် SNAP သို့မဟုတ် TANF တွင် ပါဝင်ပြီးသားဖြစ်ပါက၊ တိုက်ရိုက်အတည်ပြုချက်ရရှိသည်ဆိုလျှင် အချို့သော ဝင်ငွေအခြေပြု Medicaid အဖွဲ့ဝင်များကိုလည်း ခွင့်ပြုပေးနိုင်ပါသည် သို့မဟုတ်
သင့်ကလေးသည် နိုင်ငံတော်၏ ကျောင်းနေလယ်စာ သို့မဟုတ် ကျောင်းနံနက်စာ ပရိုဂရမ်ကို ပံ့ပိုးပေးထားသည့် ကျောင်းကို တက်ရောက်ပြီး သင့်အိမ်ထောင်စုဝင်ငွေသည် အခမဲ့ သို့မဟုတ် နှုန်းထားလျော့ ကျောင်းအစားအစာများအတွက် သတ်မှတ်ချက်များနှင့် ကိုက်ညီပါက။

ကျွန်ုပ်၏ကလေးကို SUN Bucks တွင် မည်သို့စာရင်းသွင်းရမည်နည်း။

သင့်အိမ်ထောင်စုအား တိုက်ရိုက်အတည်ပြုချက်ဖြင့် သတ်မှတ်ချက်ပြည့်မီကြောင်း အသိပေးထားပြီးသားဖြစ်ပါက သင့်ကလေးကို SUN Bucks ပရိုဂရမ်တွင် အလိုအလျောက် စာရင်းသွင်းပါမည်။ သင့်အနေဖြင့် လျှောက်လွှာကို ဖြည့်စွက်ရန် မလိုအပ်ပါ။ သင့်ကလေး၏ကျောင်းမှတ်တမ်းဖိုင်တွင်ရှိသော လိပ်စာသို့ ပေးပို့ထားသည့်စာထဲတွင် ကတ်တစ်ကတ်ကို သင်လက်ခံရရှိပါမည်။

သင့်အား အလိုအလျောက် စာရင်းသွင်းမထားသော်လည်း သင့်ကလေးများအနေဖြင့် သတ်မှတ်ချက်ပြည့်မီသည်ဟု သင်ယူဆပါက ရိုးရိုးလျှောက်လွှာတစ်စောင်ကို ဖြည့်စွက်ခြင်းဖြင့် SUN Bucks ကို လက်ခံရရှိရန် လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

USDA သည် တန်းတူအခွင့်အရေးပေးသော အဖွဲ့အစည်း၊ အလုပ်ရှင်နှင့် ငွေထုတ်ချေးသူဖြစ်သည်။

အချက်အလက်များကို ပိုမိုသိရှိလိုပါက အောက်ပါနေရာများသို့ ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုပါ- <https://in.gov/doe/nutrition/indiana-sun-bucks-summer-ebt>